
 

 

 
 

Dat

                                                                                                                      Datum: 27. 10. 2010 

                                                  

Zapisnik  13. redne seje Komisije za ocenjevanje kakovosti  Fakultete za kmetijstvo 
in biosistemske vede, ki je bila 25. 10. 2010, s pričetkom ob 12.00 uri  v  zbornici  
fakultete. 
 
 
Prisotni: doc.dr. Marjan Janžekovič,  doc.dr. Metka Šiško, izred. prof. dr. Metka Slekovec, 
Tadej Virk in mag. Ksenija Škorjanc  
  
Ostali prisotni: izred. prof. dr. Jože Nemec in Maja Krajnc-Ružič 
 
Odsotni: izred. prof. Andreja Borec, izred. prof. Martina Bavec, doc. dr. Stanislav Tojnko, 
doc. dr. Stanko Vršič in Simon Umek  
 
  
 
DNEVNI RED: 
 
Ugotovitev sklepčnosti 
            

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje Komisije za kakovost 
2. Realizacija in spremljanje korektivnih ukrepov 2010 

     3.   Sistem ocenjevanja na izpitih in kolokvijih 
4. Zmanjšanje števila članov Komisije za ocenjevanje kakovosti FKBV na 5 članov 
5. Vloge za izdajanje učbenikov 
6. Razno 
 
 

Komisija za kakovost Fakultete za kmetijstvo in biosistemske  je bila sklepčna in je lahko 
pričela s  13. redno sejo po dnevnem redu. 
 
Ad. 1 
Predsednik komisije za ocenjevanje kakovosti FKBV, doc. dr. Marjan Janžekovič, je 
povedal, da je bila 12. seja Komisije za ocenjevanje kakovosti FKBV nesklepčna in je 
zaradi pomembnosti nekaterih točk bila sklicana korespondenčna seja.  Tako nas je 
predsednik komisije seznanil z zapisnikom 2. korespondenčne seje. Komisija je pregledala 
sklepe in sprejela sklep: 
 
SKLEP 1 
Zapisnik 2. korespondenčne  seje Komisije za ocenjevanje kakovosti FKBV je bil soglasno 
sprejet  in bo dosegljiv na interni spletni strani FKBV. 
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Zaradi takratne trenutne odsotnosti gospe Maje Krajnc-Ružič, ki je bila povabljena na sejo, 
da predstavi drugo točko dnevnega reda, je predsednik komisije predlagal, da nadaljujemo 
sejo s 3. točko dnevnega reda in predal besedo prodekanu za študijske zadeve, izred. 
prof. dr. Jožetu Nemcu. 
 
Ad. 3 
Prodekan za študijske zadeve izred. prof. dr. Nemec je predvsem opozoril, da izpitni roki  
izven izpitnih obdobij motijo celoten študijski proces in predlagal, da se v zvezi s tem 
pozovejo vsi nosilci predmetov.  Doc. dr. Metka Šiško je predlagala, da se za absolvente 
oz. stare študente omogočijo izpitni roki po dogovoru s posameznimi nosilci predmetov. Za 
študente II. stopnje se omogočijo izpitni roki po dogovoru z nosilci predmetov. 
 
V razpravi je predsednik Komisije za kakovost , doc. dr. Marjan Janžekovič, opozoril tudi 
na strukturo ocene. Končna ocena na izpitu bi morala biti skupek vseh dejavnosti pri 
predmetu. 
 
SKLEP 2 
Za študente na bolonjskih študijskih programih se morajo izpitni roki izvajati samo v 
izpitnem obdobju oz. v času izvajanja posameznega predmeta. 
 
SKLEP 3 
Vsi nosilci predmetov  morajo pri ocenjevanju upoštevati pravilnik o ocenjevanju in  pri 
skupni oceni upoštevati tista preverjanja znanj, ki so določena v predmetnikih. 
 
Nato smo sejo nadaljevali z drugo točko dnevnega reda. 
 
Ad 2. 
V zvezi s spremljanjem in realizacijo posameznih korektivnih ukrepov nas je seznanila 
gospa tajnica, Maja Krajnc-Ružič. Nekaj korektivnih ukrepov je bilo že realiziranih s strani 
tajnika in strokovnih služb, nekaj jih je še v izvajanju, predvsem korektivni ukrepi, ki so 
vezani na ankete študentov, ki  še niso obdelane. V zvezi s pridobivanjem dodatnih 
sredstev se pozove prodekana za gospodarske dejavnosti, da poda krajše poročilo 
v zvezi z realizacijo tega ukrepa. V zvezi s pomanjkanjem intenzivnosti 
komuniciranja med študenti, se pozove študentski svet, da poda poročilo o 
tovrstnih aktivnostih. Prav tako je komisija predlagala, da se pozove g. Muzeka, da 
poda poročilo o izdelavi strategije praktičnega pouka za študente. Komisija za 
ocenjevanje kakovosti FKBV poziva Komisijo za študijske zadeve, da na eni izmed 
svojih sej razpravlja o nadaljnji viziji študijskih programov. 
 
 
SKLEP 4 
Komisija za ocenjevanje kakovosti FKBV se je seznanila z realizacijo korektivnih ukrepov, 
hkrati pa pozvala posameznike, ki so zadolženi za realizacijo posameznih ukrepov, da s 
svojim angažiranjem pospešijo realizacijo še nerealiziranih ukrepov. 
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Ad4 
Z ozirom na sklep senata, da zmanjšamo število članov Komisije za ocenjevanje kakovosti 
na tolikšno število članov, kot jih je v Komisiji za študijske zadeve in v Komisiji za 
znanstveno raziskovalne zadeve, je Komisija za ocenjevanje kakovosti sprejela naslednji 
sklep: 
 
SKLEP 5 
Komisija za ocenjevanje kakovosti FKBV je zmanjšala število članov od 10  članov na 7 
članov (5 + 2 študenta). Člani Komisije za ocenjevanje kakovosti FKBV so: doc. dr. Marjan 
Janžekovič, predsednik, doc. dr. Metka Šiško, podpredsednica in člani: izred. prof. dr. 
Martina Bavec, doc. dr. Stanislav Tojnko, mag. Ksenija Škorjanc in  Tadej Virk ter novo 
predlagani član, ki ga bo izvolil študentski svet.  
 
Komisija za ocenjevanje kakovosti FKBV tako poziva študentski svet, da predlaga 
kandidata za Komisijo za ocenjevanje kakovosti FKBV. 
 
 
 
Ad. 5. 
Pod točko 5 nismo prejeli nobene vloge. 
 
Ad. 6 
Pod točko razno ni bilo razprave. 
 
 
Komisija je sejo zaključila ob 13.30 uri. 
 
 
 
                                                                                     Predsednik komisije: 
                                                                                Doc. dr. Marjan Janžekovič  
 
 
 
 
 
Zapisala: 
Mag. Ksenija Škorjanc 
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